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Abstract (en)
[origin: WO2016197170A1] The invention relates to a stamp (1) comprising at least one stamp component (2) and a printing unit (3), the stamp
component (2) being formed by an upper part (4) and a lower part (6) having a pad-receiving element (7). The impression unit (3) is connected in
terms of movement in the lower part (6) via an axle (12) or an axle piece (12), to the upper part (4) by means of a turning mechanism (11) which has
a guide track (17). In the rest position (13), a text plate (15) mounted on the printing unit (3) rests against an ink-impregnated stamp pad (16) in the
pad-receiving element (7). During the stamping process for producing a stamp print in the position of stamping (14), the printing unit (3) with the text
plate (15) can be displaced to the stamp position (14) by means of the turning mechanism (11). The entire printing unit (3), in particular the text plate
support (20) and/or the mounted-band unit (19) or data unit is arranged so that it can be exchanged with an axle (12) or an axle attachment (12) or
axle stub. The invention also relates to a printing unit (3).

Abstract (de)
Die Erfindung beschreibt eine Stempel (1), insbesondere Stativ-Stempel umfassend zumindest eine Stempelkomponente (2) und einen
Abdruckeinheit (3), wobei die Stempelkomponente (2) aus einem Oberteil (4) mit einem Griffelement (5) und einem Unterteil (6) mit einem
Kissenaufnahmeelement (7) gebildet ist und die Abdruckeinheit (3) über einen Wendemechanismus (11) im Unterteil (6) bewegungsverbunden
über eine Achse (12) oder Achsansetzen (12) mit dem Oberteil (4) verbunden ist, wobei in der Ruheposition (13) eine an der Abdruckeinheit
(3) montierte Textplatte (15) an einem mit Stempelfarbe getränktes Stempelkissen (16) in dem Kissenaufnahmeelement (7) anliegt, wobei die
Stempelkomponenten (2) zum nachträgliche Individualisieren durch Anbringen von mehreren austauschbaren Elementen, insbesondere einer
Individualisierungsfläche (54), und/oder einem Griffelement (5), insbesondere ein Grundkörper (47) und/oder eine Kappe (48) des Griffelementes
(5), und/oder einer Abdruckeinheit (3), ausgebildet ist. Die Kappe (48) weist eine spezielle Vorderfläche (49) auf, die mit einem Laser beschriftbar
ist, wobei aufgrund der Wärmeeinwirkung mit dem Laser sich die Oberfläche in diesem erwärmten Bereich verändert und somit der Stempel
individualisierbar bzw. beschriftbar ist.
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